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Abstract (en)
[origin: US5433834A] PCT No. PCT/DE93/00122 Sec. 371 Date Mar. 3, 1994 Sec. 102(e) Date Mar. 3, 1994 PCT Filed Feb. 10, 1993 PCT Pub.
No. WO93/17155 PCT Pub. Date Sep. 2, 1993.An apparatus for electrolytically coating small parts, e.g. by electrophoretic deposition from a liquid
coating agent, has a screw-type conveyor which can have a tube open at opposite ends to form an inlet and outlet for the parts which are advanced
through the tube by screw conveyor means like a helical ribbon. The inlet side of the tube is immersed in a basin of the liquid coating agent whose
side walls and front wall form weirs determining the level of the liquid coating agent in the tube while the liquid passes from the tube into a catch
basin beyond the rear wall through perforations in the tube. The contacts traversing the tube wall are electrically-conductively coupled to the parts
and are tied to one terminal of the DC power source whose other terminal is connected to a plate immersed in the dipping basin.

Abstract (fr)
L'invention a pour but de fournir un dispositif pour l'enduction, par électrolyse, de petites pièces à conductibilité électrique, notamment de pièces
métalliques, comprenant un bain d'agent d'enduction liquide électriquement conducteur, ce bain étant connecté électriquement à un pôle d'une
source de courant continu (cathode ou anode), cependant que le produit à enduire est connecté électriquement à l'autre pôle (anode ou cathode) de
la source de courant continu, dispositif permettant d'obtenir, avec des moyens réduits et économiques, un débit élevé de petites pièces métalliques
soumises à un vernissage par immersion. Ce but est atteint grâce au fait que le dispositif comprend une vis transporteuse sans fin (1) présentant à
l'intérieur de son tube-transporteur (2), des contacts électriquement conducteurs (3) connectés à un pôle de la source de courant continu, et que la
vis transporteuse sans fin (1) est placée, par une partie de sa section, dans le bac du bain d'immersion, lequel est connecté à l'autre pôle.
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